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Zápis č. 04 z jednání investiční komise konaného 27.01.2020  

na MěÚ Milevsko, Sažinova 843 

 
Přítomni: Ing. Radek Černý, předseda komise 

 Ing. Jaroslav Mácha 

 Ing. Václav Pavlečka 

 Ing. Bohuslav Beneš 

 Martin Kostínek 

 Kateřina Jarošová, BBus 

 

Omluveni: Michal Polanecký 

 Bc. Jan Jedlička 

 JUDr. Martin Kupec, Ph.D. 

 

Hosté: Ing. Ivan Radosta, starosta města Milevska 

 Bc. Eva Kotrbová, pověřená zastupováním vedoucího OISM 

 

Program:  1. Zahájení a přivítání hostů. 

 2. Zpráva o činnosti IK v roce 2019. 

 3. Plán práce IK na rok 2020. 

 4. Přehled plánu investic a oprav MM na rok 2020 

 5. Různé 

 

Průběh jednání: 

 

Ad 1: 

Jednání zahájil předseda komise Ing. Černý v 15.00 hod., přivítal přítomné včetně hostů, 

omluvil pány M. Polaneckého, Bc. J. Jedličku a JUDr. M. Kupce, Ph.D. a konstatoval, že IK 

je usnášeníschopná. Z minulého zápisu č. 3 nebyly uloženy žádné úkoly a nebyly vzneseny 

žádné připomínky. K bodům jednání obdrželi všichni členové IK podklady předem 

prostřednictvím e-mailů. 

 

Ad.2: 

Byla projednána zpráva o činnosti IK za rok 2019. K navrženému textu nebyly připomínky. 

Hlasování: Přítomní členové IK berou zprávu na vědomí a souhlasí s jejím předložením 

do RMM. 

 

Ad. 3: 

Předseda IK seznámil přítomné s návrhem plánu práce IK na r. 2020. Rovněž k němu nebyly 

připomínky. 

Hlasování: Přítomní členové IK berou návrh plánu práce IK na r. 2020 na vědomí a 

souhlasí s jeho předložením do RMM. 

 

Ad.4 

Úvodní slovo k současnému plánu investic a oprav provedl předseda IK p. Ing. Černý. Přečetl 

členům IK e-mail od p. Polaneckého s vyjádřením k Přehledu plánu investic a oprav MM na 

rok 2020, poté předal slovo panu starostovi Ing. Radostovi. Ten zhodnotil uplynulý rok 

v rámci investic a oprav jako zdařilý. Dále podal bližší informace k některým investicím 

města a jejich aktuální situaci (např. Snížení energetické náročnosti sportovní haly Milevsko; 
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rekonstrukce Domu kultury; Dům s pečovatelskou službou; podnikatelský park; terminál 

dopravní vlakový a autobusový; parkoviště; obchvat; kavárna v čp. 1; hřbitov). 

Hlasování: Přítomní členové IK berou Přehled plánu investic a oprav MM na rok 2020 

na vědomí. 

 

 

Příští jednání investiční komise proběhne pravděpodobně v dubnu 2020.  

 

Jednání bylo zahájeno v 15.00 hod. a skončeno v 16.45 hod. 

 

V Milevsku 29.01.2020 

 

 

Ing. Radek Černý v. r. 

předseda Investiční komise RMM 

 

 

Příloha:  

- Prezenční listina 

 

 

Zapsala: Kateřina Jarošová, BBus, tajemník IK 


